
Ny jægerkoordinatorjobbet er ikke kedeligt. Man bestemmer selv, hvor meget man lægger i jobbet, som jo 

er frivilligt og nærmest ulønnet.  

Jeg har i 2023 været med til at afholde 2 ny jægerjagter på Hyby fælled i Fredericia. Den første var en 

hagljagt, hvor der var 17 ny jægere. Der blev nedlagt 2 snepper, 4 stk. råvildt 1 ræv, 4 fasaner og en and. Det 

var en helt igennem fantastisk dag, med gode oplevelser og hjælpere der gjorde en positiv indsats for ny 

jægere og jagten.  

Den anden jagt var en riffeljagt med 6 deltagere, som hver havde en mentor med.  

2 af de 6 fik et stk. råvildt og det var deres første. Det var endnu en rigtig god dag. 

 Jagterne kan kun lade sig gøre, fordi forsvaret stiller deres arealer til rådighed, og der er gode frivillige 

hjælpere, som møder op og giver en hånd med. Ligesom det ikke ville være det samme, hvis ikke Fredericia 

og omegns jagtforening stillede deres klubhus til rådighed og sørgede for forplejning til alle deltagere. En 

kæmpe tak til alle jer hjælpere, jeg håber, at I er klar igen til efteråret.  

Den frivillige jagtprøve har igen i 2023 trukket en del aspiranter af huse til såvel Skærbæk, som Randbøl og 

Varde, som blev flyttet til Ansager. Også her skal jeg sige tak til de frivillige hjælpere, for jeg kan ikke afholde 

prøverne, da jeg ikke har uddannelsen til det. Jeg håber, at der er en der kunne tænke sig at overtage mit 

koordinatorjob på dette område.  

Jeg vil også gerne dele eller afgive mit koordinatorjob på ny jægerområdet. Begrundelsen er, at jeg synes 

vores ny jægere har krav på mere end de to jagter, jeg kan svinge mig op til arrangere.  


